
Beste inwoner

De laatste jaren waren niet 
bepaald gemakkelijk. Eerst de 
coronapandemie, en nu die storm 
wat gaan liggen is, worden we 
geconfronteerd met een oorlog in 
Oekraïne. De hele situatie zorgde 
voor een energiecrisis en een 
torenhoge infl atie die iedereen 
voelt. Laten we hopen dat het 
gezond verstand zal zegevieren 
en er snel een einde komt aan die 
zinloze oorlog. Het zijn uitdagende 
tijden, dat geldt evengoed op 
politiek vlak in Vlaanderen.

Gelukkig is het niet al kommer en 
kwel. We kregen al een heel fi jne 
en zonnige zomer voorgeschoteld 
en wensen iedereen nog een 
vruchtbare vakantieperiode toe. 
Heel wat afgestudeerde jongeren 
zetten een grote stap naar hun 
nieuwe toekomst. We duimen ook 
mee voor zij die in deze periode 
blokken tijdens hun tweede zit.

Het is de wens van N-VA Poperinge 
dat iedereen kan opgroeien in 
een mooie, bloeiende gemeente 
waar er plaats is voor onze jeugd 
om hun dromen waar te maken. 
Daarvoor blijven we ons dagelijks 
inzetten. 

Tot binnenkort!

Jan Van 
Bruwaene

Voorzitter

 Geniet van de zomer!

Assita Kanko komt 
naar Poperinge!
Wanneer? Zaterdag 17 september, vanaf 19.30 uur

Waar? Restaurant ‘Old Fiddler’, Veurnestraat 9, 8970 Poperinge

Prijs? 40 euro/persoon

Menu?
•  Aperitief (picon of cava) 

met vier hapjes van de 
chef

•  Gemarineerd varkens-
haasje, seizoensgroenten, 
mosterdsaus, kroketjes

• Crème brûlée
• Water, wijn en koffi e
•  Ook een vegetarisch menu 

is mogelijk

Inschrijven via?
•  Jan Van Bruwaene: 

jan.vanbruwaene@n-va.be
•  Anny Steenlant: 

057 334 523

Gelieve het correcte bedrag 
over te schrijven op BE97 
8601 1286 6249 of te 
betalen via een van onze 
bestuursleden. Enkel dan is 
je bestelling verzekerd. 

Wees er snel bij want het 
aantal plaatsen is beperkt!

Graag tot dan!
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Put in Meiboomstraat dan toch aangepakt
Door de inzet van Anny Steenlant werd de put in de Meiboomstraat aangepakt. Mooi werk!

Verloedering Weeuwhof
Al verschillende keren maakte onze  
fractie het stadsbestuur attent op de  
verloedering van het Weeuwhof.  
N-VA Poperinge blijft op dezelfde  
nagel kloppen en hoopt op een  
spoedige oplossing voor dit stukje  
Poperings erfgoed.

Eenrichtingsverkeer in bovenste gedeelte Pottestraat

De N-VA wil de gevaarlijke situatie in de Pottestraat aanpakken 
door eenrichtingsverkeer in te voeren van boven naar beneden. 
Dat gecombineerd met het parkeren aan één zijde (rechts vanuit 
de Gasthuisstraat) zou de situatie een stuk veiliger moeten 
maken. Praktisch alle bewoners van de Pottestraat staan achter 
die oplossing, gezien de massaal ondertekende petitie 
daaromtrent. Zelfs onze eigen burgemeester zette ooit zijn 
handtekening onder een vorige petitie. 

Toen N-VA-gemeenteraadslid Jean Marie Blondeel de kwestie 
voorlegde op de gemeenteraad, werd er evenwel lauw gereageerd, 
alsof de problematiek niet belangrijk is. N-VA Poperinge vindt 
een veilige en gezonde mobiliteit prioritair voor alle inwoners van 
Poperinge. We zullen die principes dan ook blijven verdedigen. 
Bedankt aan de bewoners van de Pottestraat voor het massaal 
beantwoorden van onze enquête en het ondertekenen van de 
partijloze petitie.

poperinge@n-va.be
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Zitbanken in het stadspark

De N-VA vraagt om zitbanken te plaatsen in het stadspark, 
bij de speeltuin. Wie nu als ouder met de kinderen naar de 
speeltuin gaat, heeft geen enkele mogelijkheid om even te gaan 
zitten terwijl de bengels aan het spelen zijn. Er zijn momenteel 
onvoldoende zitmogelijkheden, zelfs niet op de Grote Markt.

Wat met de Gasthuisparking?

Nieuws uit de gemeenteraad
N-VA-gemeenteraadslid Jean Marie Blondeel stelde op de 
laatste gemeenteraad twee brandend actuele vragen.

• Via een aantal inwoners kregen we de opmerking dat de 
staat van sommige voetpaden voor verbetering vatbaar is. 
Ouderen en minder mobiele mensen ondervinden hinder 
door oneffenheden en kleine verzakkingen. Sommigen  
geven ook aan dat de koperen hoppebellen tot gevaarlijke 
situaties leiden in ons centrum. Die steken namelijk een 
kleine centimeter boven de voetpaden uit. We vroegen het 
stadsbestuur om daar in de toekomst rekening mee te houden. 
Of moeten er misschien eerst ongevallen gebeuren?

• De vergroening van onze leefomgeving en woonkernen 
is een item dat hoog op de agenda van de N-VA staat. Het 
planten en vervangen van bomen, alsook het onderhoud van 
nieuwe aanplantingen zijn daarbij een belangrijke factor. 
Met de huidige milieunormen in het achterhoofd, is het cru-
ciaal om een tandje bij te steken en bijkomende inspanningen 
te leveren om de stad Poperinge het etiket van ‘groene long’ 
te blijven meegeven. Is er een plan van aanpak om nieuwe 
bomen aan te planten in onze woon- 
kernen en erbuiten?

Het stadsbestuur erkende bovenstaande 
problemen en beloofde er op korte termijn 
werk van te maken.

Volharden in positieve boosheid
N-VA Poperinge maakt geen deel uit van het stads- 
bestuur. Vanuit de oppositie proberen we op het beleid te 
wegen met positieve voorstellen en opbouwende kritiek. 
Het is niet altijd eenvoudig om onze verwezenlijkingen 
in de verf te zetten. Voorstellen die de oppositie aan-
brengt, worden door de bestuursmeerderheid steevast 
naar de prullenmand verwezen of op de lange baan 
geschoven. Maanden later komen die voorstellen dan 
opnieuw naar boven als een ‘idee van de meerderheid’. 
Toch blijven we volharden in onze boosheid en voert de 
N-VA oppositie op een constructieve en positieve wijze.

Eetdag met Theo Francken was schot in de roos
Ondanks de coronamaatregelen was onze eetdag op 23 oktober een groot succes. Onze eregast was niemand minder dan Theo Francken. 
De talrijke aanwezigen in zaal Skindles kregen een uitgebreid relaas van zijn parlementair werk. Daarna konden we de beentjes  
losgooien tot in de vroege uurtjes. Eind september voorzien we een vervolg voor deze succesvolle editie.

Jean-Marie Blondeel
Gemeenteraadslid

Er is nog steeds geen oplossing voor de moeilijke en 
gevaarlijke doorgang van de gasthuiskapel richting het 
stadscentrum. N-VA Poperinge blijft pleiten om de huidige 
toestand aan te pakken. Het stadsbestuur kan zich niet 
blijven verbergen achter de toekomstige werken op die locatie.

www.n-va.be/poperinge
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Rode recepten maken rode cijfers

Werk maken van werk!
De voorstellen van de N-VA

Er bestaan geen toverformules om onze pensioenen betaalbaar te houden, onze sociale zekerheid te beschermen en onze 

welvaart te vrijwaren. We kunnen niet langer wachten. We moeten nu keuzes maken. Er moeten voldoende mensen aan 

het werk. En dat werk moet lonen. 

De N-VA legt concrete en heldere voorstellen op tafel die werken interessanter maken, voor meer mensen.

Verlaag de belastingen op arbeid. De Zweedse regering mét de N-VA 

gaf iedereen met een lager dan gemiddeld loon een belastingkorting van meer dan 100 euro 

netto per maand, en de laagste lonen nog meer dan dat. Die koers willen we verder zetten. 

Beperk de werkloosheidsuitkeringen in de tijd. Ons land is uniek in de wereld: 

wie werkloos is, kan oneindig lang genieten van een uitkering. Dat is onhoudbaar.

Geen nieuwe instroom in het brugpensioen. Weg met socialistische recepten die 

handenvol geld kosten. De N-VA wil mensen die langer werken, méér pensioen geven. Zo maken 

we werk echt lonend.

Geef ondernemers meer vrijheid. 
Met eenvoudigere regels rond onder meer e-commerce, overuren en flexi-jobs.

Vlaamse arbeidsmarkt in Vlaamse handen. Willen we echt werk maken van 

een Vlaams arbeidsmarktbeleid, dan moeten de hefbomen ook in eigen handen komen. 

Sander Loones
Kamerlid

Axel Ronse
Vlaams Parlementslid

Te veel mensen die kunnen werken, doen dat vandaag niet. De Vivaldi-regering 

zorgt vooral voor hen: zij profiteren sneller dan wie ook van de indexering, zien 

hun uitkeringen stijgen en genieten van uitgebreide steunmaatregelen. Wie 

betaalt dat? De Vlaming die werkt, spaart en onderneemt. De gevolgen van zulke 

rode recepten zien we in Wallonië, waar de cijfers dieprood kleuren en men alweer 

naar Vlaanderen kijkt om de rekeningen te betalen.

“Zonder de federale overheid 
als kredietwaardige buffer was 

het Waals Gewest bankroet. 
Dat is een trieste balans na 

41 jaar Waalse gewestvorming, 
waarvan er 35 onder de 

verantwoordelijkheid van een 
PS-regeringsleider vielen.” 

De Morgen, 28/05/2022


